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 Zápis z jednání  
oblastního výboru ČJF –  Středočeská oblast  

č. 9/2020 

Den konání 13. 10. 2020 

Místo konání Kolín 

Čas  Od 10:00 Do 14:00  

     

Přítomnost členů OV Václav Drbal, 
předseda 

přítomen 

Ing. Pavlína Bůžková, 
člen OV 

přítomna 

Ing. Antonín Klauz, 
člen OV 

omluven 

Michael Moudrý, člen 
OV 

přítomen 

Ing. Michael Veselý, 
člen OV 

přítomen 

  

  

Přítomnost hostů Jana Nosková, 
sekretář 

přítomna 

Přítomnost dalších osob    

  

 

 

Program jednání: 

1. Schválení programu jednání. 

2. 
2.1 
2.2 

Předseda OV 
SCM (oblastní, celostátní) 
Zápis z VV a navazující témata 

3. Ekonomika 

4. 
4.1 
4.2 
4.3 
4.4 
4.5 
4.6 
4.7 
4.8 
4.9 

4.10 
4.11 
4.12 
4.13 

Rozhodnutí OV 
ZZVJ 
Středočeská jezdecká liga, Národní pohár ČJF 
Vzdělávání, Refreshingy 
Pravidla 
OPP 
Galavečer oblasti 
Český pohár v drezuře 
Oznámení o uvalení předběžného opatření 
Investice 
OM 
MČR 
ME drezura 
Termín dalšího jednání OV 

5. Rozhodnutí per rollam 

Usnesení č.1/9/20 OV schvaluje navržený program. 

Hlasování Pro:4 Proti:0 Zdržel se:0 

2. 
 

Oblastní SCM: 

Všestrannost: 
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2.1. 

Oblastní SCM: 

Původně plánovaná soustředění pro mládež v podzimním období byla mimo 

skokových v termínu 8. 10. - 11. 10. 2020 s garantkou K. Vašákovou zrušena, či 

prozatímně odložena kvůli vyhlášenému nouzovému stavu. Plánování dalších akcí 

bude pokračovat po jeho ukončení vládou ČR. 

Bylo schváleno vyúčtování obou soustředění, a současně i po několika urgencích 

dodaná vyúčtování jarních soustředění JK Heroutice. Jedná se o poslední náklady 

akcí v rámci OPP 2020, po sumarizaci podkladů předá sekretářka oblasti 

k proplacení co nejdříve, aby nedošlo k prodlevě v návaznosti na vyhlášený termín 

uzávěrky pro akce OPP. 
 

Co se týká pokračování projektu oblastních SCM, aktuálně probíhá výběr nových 

účastníků, za ty, kteří přestupují do republikových SCM, a stále trvá možnost pro 

nové zájemce se do projektu zapojit dodatečně. V měsíci prosinci je plánováno 

zhodnocení dosavadního průběhu. 
 

Celostátní SCM (aktuálně uzávěrka pro všechny disciplíny): 

Sekretář oblasti seznámil OV s přehledem přihlášek z naší oblasti do jednotlivých 

SCM, došlých k datu jednání OV: 

 Drezura – Julie Pásková, Tereza Kamínková 

 Skoky – Natálie Libichová, Oliver Písařík, Adam Písařík, Albert Písařík, 

Vendula Dvoranová, Viktorie Žižáková, Barbora Novotná 

 Pony – Jasmína Vášáryová 

U všech bylo potvrzeno doložení výkonnosti a doporučeno OV k účasti v rámci 

předvýběru. 

Usneseni 2.1/9/20 OV bere na vědomí a souhlasí s uvedenými skutečnostmi v tomto bodu. 
Trvá. 

2.2. Aktivity a zápis VV: 

Na minulém jednání OV předseda oblasti seznámil OV se Zápisem z jednání VV 

ČJF ze dne 8. 9. 2020, k většině bodů byl doručen komentář ze sekretariátu ČJF 

dne 5. 11. 2020. Stále trvá a na základě dalšího zápisu VV: 

 OV prostřednictvím sekretáře zaslal dotaz GS ohledně formátu Zápisů – 

OV žádá o úpravu, a nebo návrat k původnímu formátu Zápisů jednání OV 

s tím, že by byly dodrženy veškeré požadované postupy a základní 

jednotná osnova. Dotaz zaslala GS sekretářka oblasti, do data jednání OV 

bez odpovědi. Tento bod byl zahrnut do Zápisu OV k projednání VV ČJF 

s doplněním o reakci ke všem zápisům v rámci ČJF. 

 OV dále žádal, aby se vyúčtované položky při placení v bance označovaly 

tak, aby bylo zřejmé, co bylo účelem platby. P.Šedá odpověděla na žádost 

vysvětlením, že se jedná o problematiku jednotlivých bank a nelze ze 

strany plátce ovlivnit, že se některé poznámky nezobrazují. Při zpracování 

bankovních příkazů, některé z bank zprávy uvedené v poznámce 

nepropisují. V případě většího problému je možno požádat účetní o 

dohledání. 

 OV konstatuje, že stále trvá stav, kdy zápisy VV odkazují na přílohy, které 

nejsou nikde dostupné. To výrazně omezuje některé aktivity OV, které jsou 

návazné na rozhodnutí VV. Dále na základě reakcí mnoha členů OV žádá 

VV o vysvětlení, proč není i nadále možné zápisy uveřejňovat na veřejné 

bázi, tak jak je to u jiných sportů.  

Usnesení 2.2/9/20 OV vznáší dotazy na uvedené body, bude předáno k projednání VV. Trvá. 
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Ekonomika: 
Sekretář oblasti seznámil OV se skutečností, že byly doloženy požadované 
dokumenty od pořadatelů OM spřežení (JK Semice) a OM drezura (JK Heroutice) 
– sekretářka před vyplacením příspěvku na pořádání prověří, zda byly vyplaceny 
prostředky na výhry v plné výši, anebo budou pořadatelé část vracet. OV tímto 
schvaluje vyplacení odměny za pořádání OM, a to ve výši 15 000,- Kč (JK Semice) 
a 7 000,- Kč (JK Heroutice). O vyhotovení faktur požádá pořadatele sekretář 
oblasti, který je zároveň pověřen jejich proplacením. 
OV dále schvaluje proplacení faktury Stáj Václav Kolín za uspořádání Finále SJL 
seniorů ve výši 7 000,- Kč.  
P. Bůžková informovala o stavu čerpání rozpočtu – s ohledem na to, že 
v nákladech nejsou ještě všechny známé případy, bylo zatím dopočítáno ručně. 
Dále bude vyžádána informace o výši příjmů za ostatní poplatky. 
Na středisku OPP je stále velká rezerva – po konzultaci s p. Šedou – nevyčerpané 
prostředky budou z oblastí převedeny na mimořádné fondy. Současně bylo 
dohodnuto, že u pořadatelů, kde bývá opakovaně problém s dodáním vyúčtování 
akcí, bude o případné další spolupráci jednáno individuálně, a v případě většího 
zájmu subjektů o pořádání akcí s podporou oblasti nebudou upřednostněni. 
Co se týká provozních nákladů oblasti, byla schválena objednávka trofejí, 
podsedlových deček a flotů pro SJL (sady pro 5 umístěných) – zajistí sekretářka 
oblasti společně s V. Drbalem. 
 

Usnesení č.3/9/20 OV bere na vědomí informace o ekonomice oblasti. 

4.1 ZZVJ 2020: 

ZZVJ, schválené termíny a komise: 

 OV, po dohodě s pořadateli, přesunul z důvodu pozastavení akcí v době 

nouzového stavu plánované termíny ZZVJ Heroutice z 15. 10. 2020 na 9. 

12. 2020 (komise M. Moudrý - hl. komisař, Ing. M. Veselý, J. Šteker – 

komisaři, M. Perníček – náhr. komisař), ZZVJ Čtyřkoly z 2. 11. 2020 na 23. 

11. 2020 (komise M. Moudrý – hl. komisař, Ing. M. Veselý, M. Perníček, I. 

Matoušková – komisaři),  dále schvaluje ZZVJ Mělník 29. 11. 2020 a ZZVJ 

Heroutice 3. 12. 2020. Pokud nebude ani v náhradním termínu možné 

akce uskutečnit, v kalendáři zrušeny a účastníci vyzváni k žádosti o 

vrácení poplatku. 

 

ZZVJ 2021: 

 K datu jednání dodali termíny ZZVJ pořadatelé JK Mělník a Stáj Václav 

Kolín, ZZVJ budou sekretářem oblasti vloženy do JISu. 

 Sekretář oblasti vyzve ostatní pořadatele k dodání termínů ZZVJ v roce 

2021. Termín pro podání žádostí o pořádání ZZVJ v roce 2021 je do 31. 

11. 2020. 

Usneseni č.4.1/9/20 OV schvaluje výše uvedené ZZVJ a vložení ZZVJ do kalendáře. 

Hlasování Pro:4 Proti:0 Zdržel se:0 

4.2. SJL 2020, 2021 

Z jednání OV se omluvila paní Jana Holíková, předala však k projednání OV  

náměty na pořádání SJL skoky 2021. OV schválil tyto body:  

 V současné době jsou zakládány webové a FB stránky SJL a na sezonu 

bude připraven krátký informační spot pro jednotlivá kola. 

 Schválena pravidla s novými úpravami - kategorie klubových družstev a 

možnost účasti ve vyšších kategoriích, ceny za úmístění. 

 Bylo jednáno o seznamu jednotlivých pořadatelů SJL 2021: 
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Dodatečně byl i přes problémy v letošní sezoně doplněn JK Heroutice – bude 

nutná osobní účast garantky. 

Ostatní pořadatelé dle předjednaných podmínek, byl sestaven orientační kalendář 

jednotlivých kol. 

Den před jednáním OV bylo oznámeno konání Finále Národního poháru (děti a 

junioři) – 1. 3. 10. 2021 – Martinice. 

Na základě této informace bylo rozhodnuto o konání finále SJL seniorů na září v 

JK Obora Poděbrady (případně náhradní pořadatel Stáj Václav Kolín) 

 OV schválil pro sezonu 2021 příspěvky pořadatelům v minimální výši jako 

v sezoně 2020 a OV odsouhlasil floty pro 1. – 5. umístěného, dále pak 

věcné ceny – předměty s logem oblasti (podsedlové dečky) 

 J. Holíková na základě projednaných bodů zapracuje poslední úpravy do  

pravidel a upřesní termínový kalendář. Vše poté zašle k náhledu a 

posledním konzultacím členům OV.   

 Podmínky a materiály pro pořadatele budou zpracovány po uveřejnění 

pravidel. 

SJL drezura: 

 Sekretář oblasti seznámil OV s návrhy na změny SJL drezura 2021 od L.  

Korejsové – OV schvaluje, že od sezony 2021 bude administrátorkou SJL 

pro drezuru L. Korejsová, bude se podílet na přípravě pravidel a povede 

žebříčky. Byly konzultovány a schváleny návrhy na změny pravidel – 

bodování, hodnocení. Při tvorbě pravidel pro rok 2021 budou podmínky 

aktualizovány tak, aby byla účast a výsledky co nejobjektivnější, a bylo 

možné zpracovávat žebříčky častěji.  

 L. Korejsová dodala zpracované žebříčky SJL za sezonu 2020, sekretář 

oblasti je pověřen jejich umístěním na web oblasti 

 L. Korejsová dodala zpracované STP pro SJL drezura pro rok 2021, OV 

jejich znění schvaluje  

Ostatní disciplíny SJL: 

Žebříček SJL všestrannost zpracovává Ing. A. Klauz, OV mu tímto vyslovuje 

poděkování a schvaluje odměnu  ve výši 2000,- oproti předložené faktuře. 

Administrací je pověřen sekretář oblasti. 

Žebříček SJL spřežení  zpracovává Ing. M. Veselý. 

Žebříčky za sezonu 2020 byly zaurgovány u obou garantů, po dodání umístí 

sekretářka na web oblasti. 

Byla schválena výše výher tak jako v předchozí sezoně – dětem a juniorům bude 

zasláno poštou formou poukázek, u seniorů dle konání Galavečera. 

OV schvaluje realizaci objednávky flotů na polovinu sezony SJL 2021, trofejí a 

podsedlových deček. Pověřen předseda oblasti V. Drbal. 

Usnesení č.4.2/9/20 OV schvaluje jednotlivé body. 

Hlasování Pro:4 Proti:0 Zdržel se:0 

4.3. 

 

Vzdělávání: OV konstatuje, že na základě potřeby bude v období zima/jaro 2021 

uspořádán refreshing pro rozhodčí, stavitele i stewardy. V současné chvíli se OV 

rozhodl vyčkat na další vývoj situace a tomu přizpůsobit plán refreshingů. Dále 

bylo odsouhlasena urgence aktualizace pravidel pro vzdělávání a bude dotázáno, 

zda se uvažuje o pracovní skupině. 

Usnesení č.4.3/9/20 OV schvaluje plán kurzů/refreshingů. 

Hlasování Pro:4 Proti:0 Zdržel se:0 

4.4. OV jednal o změnách pravidel jednotlivých disciplín pro rok 2021. 
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 Jmenoval M. Moudrého koordinátorem pro změny pravidel, pověřený jednáním 

s jednotlivými komisemi disciplín a VV ČJF. 

Termín pro odeslání připomínek ke změnám legislativy a vzdělávání je centrálně 

určen 1. 12. 2020. 

Sekretář oblasti obeslal subjekty s žádostí o návrhy změn pravidel pro příští rok, 

a to do 15. 11. 2020. Tyto návrhy shromáždí a následně odešle k projednání VV 

ČJF M. Moudrý. 

Usnesení č.4.4/9/20 OV schvaluje předložené návrhy. 

Hlasování Pro:4 Proti:0 Zdržel se:0 

4.5 OPP – doplnění bodu 2.1. 

 OV schvaluje vyúčtování akcí v režimu OPP JK Heroutice, a to 28. – 29. 2. 
2020 ve výši 16 700,- Kč, 16. – 17. 5. 2020 ve výši 18 500,- Kč. 

 OV schvaluje vyúčtování podzimních soustředění skoky Mariánovice ve 
výši 76.720,- Kč a 92.440,- Kč 

 OV zdůrazňuje nutnost vyřešit nevyčerpané prostředky tak, aby zůstaly ve 
prospěch oblastí 

Usnesení 4.5/9/20 OV schvaluje proplacení vyúčtování. 

Hlasování Pro:4 Proti:0 Zdržel se:0 

4.6 Galavečer Středočeské oblasti 
Plánovaný Galavečer naší oblasti v roce 2021 by měl proběhnout 20. 2. 2021 
s ohledem na aktuální vývoj situace. Na příštím jednání bude definitivně 
potvrzeno, zda se bude galavečer konat, dle toho pak budou učiněny další kroky 
– seznamy oceněných a jubilantů, trofeje a výhry. 
 

Usnesení 4.6/9/20 OV bere na vědomí. 

4.7 Český pohár v drezuře 
Drezurní komise ČJF oslovila naši oblast s prosbou o rozeslání emailu ohledně 
zájmu uspořádání kvalifikačního kola Českého poháru v drezuře 2021. Zájem 
projevily JK Královický dvůr a JO La Boheme Zduchovice. Další jednání 
s pořadateli již vede drezurní komise ČJF. 

Usnesení 4.7/8/20 OV bere na vědomí. 

4.8 - OV se zabýval situací ohledně DŘ proti J. G., J. K., M. M., M. P., členů 
Středočeské oblasti. Sekretářka oblasti obdržela dne 26. 10. 2020 
sdělení GS o obnovení činnosti rozhodčí všech dotčených v JISu. 
OV odeslal písemnou reakci na rozhodnutí DiK, konstatuje, že na něj 
dosud reagoval pouze předseda DiK. Zárověň žádá o zveřejnění všech 
rozhodnutí DiK včetně rozhodnutí č.j. DiK 2/2020-4 

Usnesení 4.8/9/20 OV bere na vědomí. 

Hlasování Pro:4 Proti:0 Zdržel se:0 

4.9 Investice: 
Oblastní fotobuňky - nové: očekává se vývoj a lepší informovanost v souvislosti 
s podanou žádostí ČJF o investiční dotaci. Bude sledován vývoj a průběžně 
dotazován VV. OV trvá na zasílání všech informací a možnosti zadání výběrového 
řízení na uživatele konkrétní techniky. Trvá. 

Usnesení 4.9/9/20 OV vyčkává další postup v oblasti investic. 

Hlasování Pro:4 Proti:0 Zdržel se:0 

4.10 OM 
OV projednal místa pro pořádání OM 2021: 

 drezura – Královice – termín a místo budou ověřeny předsedou oblasti 
 spřežení – Semice 30. 4. – 1. 5. 2021 
 pony – Heroutice 7. - 9. 5. 2021  
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 všestrannost – Vrchovany 3. – 4. 7. 2021 
 skoky – Zduchovice 6. – 8. 8. 2021  

 
OV dále jednal o návrhu pro změnu STP pony pro rok 2021 (jezdci do 12 let – 
ZLP, 13 – 16 let – SPB) – nemá výhrady, bylo konzultováno s V. Mestenhauserem 
– bez výhrad. Zpracováním STP OM pony je pověřena Mgr. Kateřina Vašáková. 
OV dále jednal o návrhu L. Korejsové na změnu pořadatele OM drezura a návrhu 
na úpravy STP. Bylo rozhodnuto, že L. Korejsová bude oslovena, aby za oblast 
plnila funkci garanta disciplíny, současně pak připravila STP OM drezura. 

Usnesení 4.10/9/20 OV schvaluje navržené. 

Hlasování Pro:3 Proti:0 Zdržel se:1 Bůžková 

4.11. MČR 2020 
OV na svém minulém zasedání schválil vyplacení odměn za vedení ekipy, 
ubytování a cestovné. Administrací byl pověřen sekretář oblasti, který informoval 
OV o změně způsobu vyplácení vedoucí ekip – ubytování dle dokladu, cestovní 
příkaz a odměna formou DPP. Výplata vedoucích ekip tak teprve probíhá. 
Drezura – H. Vášáryová – zatím nebyla dodána zpráva vedoucího ekipy 
Spřežení – I. Matoušková – zatím nebyla dodána zpráva vedoucího ekipy 
 
Na návrh M. Moudrého, vedoucího ekipy na MČR všestrannost, schvaluje OV 
proplacení poplatku za box  ve výši 2000,- Kč/box jezdkyním R. Tenkrátové a K. 
Šmejkalové – důvodem bylo zrušení družstva den před konáním MČR a tím 
pádem na MČR nemohly startovat. Podmínkou proplacení poplatku je vystavení 
faktury mateřskými subjekty jezdkyň. Administrací pověřen sekretář oblasti. 

Usnesení 4.11/9/20 OV schvaluje navržené postupy a bere na vědomí změnu způsobu 
vyplácení a schvaluje proplacení poplatků za box. 

Hlasování Pro:4 Proti:0 Zdržel se:0 

4.12. ME drezura 
OV s potěšením sledoval výkony našich reprezentantek – Johany Vášáryové a 
Terezy Matouškové na ME drezura v Maďarsku. OV si na svém zasedání 
odhlasoval vyplacení příspěvku na účast těmto jezdkyním ve výši 10 000,- Kč. 
Administrací je pověřen sekretář oblasti. V den konání OV byla mateřským 
subjektem obou jezdkyň dodána faktura, která bude odeslána k proplacení. 

Usnesení 4.12/9/20 OV schvaluje vyplacení podpory za účast ne ME drezura. 

Hlasování Pro:4 Proti:0 Zdržel se:0 

4.13. Další jednání OV 
OV se shodl na termínu 15. 12. 2020 – Kladno pro své další jednání. 

Usnesení 4.13/9/20 OV schvaluje termín dalšího jednání. 

5. 
5.1. 

Schváleno per rollam 
OV v tomto období nemá žádné schválení per rollam. 

  
Z toho podněty pro Výkonný výbor ČJF: 

1. 
 
 
 
 

2. 
 
 
 
 

Legislativa a vzdělávání – rádi bychom se zapojili do skupiny pracující na úpravách pravidel, 
legislativy a především vzdělávání, neboť jako největší oblast máme nejvíc zkušeností z 
praxe. Mimo jiné podporujeme úpravy vedoucí k možnosti tvorby rozpisů a jejich schvalování 
v JISu a inkasování zápisného na závody. 
 

 Ekonomika: OPP 2021, rozpočet 2021, práce s rezervami a nevyčerpanými prostředky – 
žádáme o možnost zapojení a konzultace metodiky a u nečerpaných prostředků 2020 – 
žádáme o urychlené řešení tak, aby byly stále využitelné pro oblasti. Především bychom se 
rádi zapojili do tvorby metodiky OPP, neboť jako největší oblast máme nejvíce zkušeností 
z praxe. 
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3. 
 
 
 
 

4. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
5. 

 
 
 

 
6. 

 

 

 OV žádá o co nejrychlejší svolání Rady ČJF, neboť se blíží konec roku a některá témata 
jsou velice aktuální. Pokud to neumožní aktuální situace, žádáme o provizorní řešení 
alespoň těch nejdůležitějších témat. Dále žádáme o svolání schůzky zástupců oblastí pro 
ekonomiku ještě do konce roku 2020, a to možno i formou elektronické komunikace. 
 

 Majetek nakoupený z investiční dotace – žádáme o specifikaci informací, co se přesně 
nakoupilo, co z toho obdržíme jako oblast a jak postupovat dál, pokud v rámci této aktivity 
nebyl pořízen materiál a majetek, který jsme jako oblast požadovali. Již několikrát jsme 
bohužel konstatovali, že nebyla schválena a dostupná ani informace, kdo a na základě čeho 
a kdo rozhodl, co bude pořízeno, a zda vůbec v tomto byly brány v potaz zaslané požadavky 
oblastí. Dále pak žádáme o informaci, jak se bude konkrétně postupovat u užívání 
hodnotnějšího majetku pořízeného z dotace, který má být využíván celorepublikově – trváme 
na výběrovém řízeni na konkrétního uživatele a nastavení jasné metodiky, jak se bude 
postupovat z pohledu zodpovědnosti uživatelů a  určení způsobu, kde bude daný majetek 
využíván. Toto téma považujeme natolik důležité, že by mělo být předneseno Radě ČJF a 
mělo by i podléhat jejímu schválení. 
 

Žádáme o dořešení dostupnosti všech zápisů z jednání (tedy i komisí), současně pak 
umožnění přístupu k přílohám zápisů minimálně pro předsedy oblastí. OV se současně 
dotazuje, proč je nutné, aby zápisy byl přístupné pouze osobám, které mají přihlašovací 
údaje do JISu – v jiných sportech jsou takové dokumenty zcela veřejné. 
 

Stále trvá náš dotaz k jednotnému formátu zápisů – ten aktuálně používaný považujeme za 
nepřehledný a zbytečně dlouhý, současně i prostorově náročný. 
 

  
        Zapsala: Jana Nosková 


